
Sprawozdanie za okres między sesjami: 
IV w dn. 21.10.2024 r. do V w dn. 18.11.2024 r. 

 

1. W dn. 22 października odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników SIM Śląsk 
Północ w Lublińcu, w którym uczestniczył zastępca Burmistrza Konrad Wacławczyk. Na 
spotkaniu zostały podjęte 3 uchwały Zgromadzenia Wspólników, dotyczące: 

1. podwyższenia kapitału zakładowego Spółki, 
2. zmiany umowy Spółki, 
3. przyjęcia tekstu jednolitego Spółki. 

2. W dniu 24 października odbyliśmy zdalne spotkanie z przedstawicielami Energynat z 
Warszawy i Persem z Bytomia w sprawie dostarczonego wcześniej opracowania „Analiza 
zasadności biznesowej organizacji spółdzielni energetycznej”. W następstwie tego 
spotkania przesłana została przez Energynat oferta dla przeprowadzenia koniecznych 
działań w zakresie powołania Spółdzielni Energetycznej. 

3. W dniu 25 października uczestniczyłem w uroczystości Święta Szkoły w Fosowskiem, 
poświęconej patronowi placówki, św. Janowi Pawłowi II. Na uroczystym apelu uczniowie, 
w bardzo sugestywny i dynamiczny sposób, zaprezentowali scenkę promującą 
zachowania nastawione na respektowanie drugiego człowieka i dyskredytującą działania 
egoistyczne. Występ uczniów zrobił na wszystkich ogromne wrażenie. 

4. W dniu 25 października uczestniczyłem również w posiedzeniu Rady Nadzorczej KGK 
Sp. z o.o. Na posiedzeniu przedstawiono aktualne działania realizowane przez spółkę oraz 
uzyskane wyniki finansowo-ekonomiczne. W związku z ostateczną rezygnacją Kamila Koja 
z pełnienia funkcji prezesa, Rada Nadzorcza powołała aktualnego wiceprezesa, 
Waldemara Czaję, na tę funkcję. 

5. W dniu 28 października nastąpiło rozstrzygnięcie przetargu na zadanie pn. „Budowa 
oświetlenia ulicznego Brzozowa”. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Elmont Sp. z o. o. 
z Dobrodzienia o wartości brutto 122 503,35 zł. W dniu 6 listopada została podpisana 
umowa z wykonawcą.  

6. W dniu 30 października uczestniczyłem w PSP Nr 1 w Kolonowskiem w uroczystości 
pasowania pierwszoklasistów na uczniów szkoły podstawowej. 

7. W dniu 5 listopada uczestniczyłem w spotkaniu roboczym członków Związku 
Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu. Przedstawione zostały 
koszty działalności Związku oraz wzrastające koszty działalności i propozycje zmiany 
opłaty. 

8. W dniu 6 listopada uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Członków Stowarzyszenia 
Kędzierzyńsko-Strzelecki Subregionalny Obszar Funkcjonalny w Kędzierzynie-Koźlu. Na 
posiedzeniu zostały ustalone nowe składki członkowskie, przyjęto plan finansowy na 2025 
rok oraz wybrano Zarząd Stowarzyszenia i Komisję Rewizyjną na nową kadencję.  

9. W dniu 13 listopada uczestniczyłem w nieformalnym spotkaniu członków Strzeleckiego 
Klastra Energetycznego. Ustalono, że na początku grudnia odbędzie Zgromadzenie 
Członków Klastra, na którym planuje się zakończyć współpracę z Firmą Doeko. 

10. W dniu 11 listopada uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Czysty 
Region” w Kędzierzynie-Koźlu. Na posiedzeniu została przyjęte następujące uchwały: 

1. Uchwała w sprawie zmiany metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty. Stawka została zwiększona o 
6 zł (na 38 zł, poprzednia zmiana była 2 lata temu). Najważniejsze przyczyny 
wzrostu to: 

a) wzrost kosztów zagospodarowania frakcji energetycznej pochodzącej z odpadów 
gabarytowych, odpadów zmieszanych oraz z tworzyw sztucznych – pre-RDF; 

b) wzrost udziału ilości odpadów wysokocenowych - tj. odpady niebezpieczne, 
gabaryty w ogólnej masie odpadów; 

c) kilkukrotny wzrost płacy minimalnej; 
d) planowane zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów. 



2. Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (dostosowanie do zmiany stawki opłaty). 

3. Uchwała w sprawie ustalenia składki członkowskiej na 2025 rok (taka jak w 2024 
roku). 

4. Uchwała w sprawie powierzenia Centrum Zagospodarowania i Unieszkodliwiania 
Odpadów „Czysty Region” Spółka z o.o. obowiązkowego zadania w zakresie 
zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Związku Międzygminnego 
„Czysty Region”. 


